

Date: 27 January 2026

التاريخ: 27 يناير 2026

To: Boursa Kuwait Company K.S.C.P.

المسادة/ شركة بورصة الكويت
تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Disclosure of Completion of the Voluntary Acquisition of Jazeera Airways K.S.C.P. Shares

الموضوع / الإفصاح عن إتمام إجراءات عرض الاستحواذ الاختياري على أسهم شركة طيران الجزيرة ش.م.ك.ع.

Pertaining to the above subject, and implementation of the provisions of Book 9 of CMA law number (7) of 2010 and its executive bylaws regarding the establishment of Capital Markets Authority and regulating securities activities and its amendments, Boodai Reliance Real Estate Co. W.L.L. is pleased to announce that, pursuant to the approval of the Capital Markets Authority (CMA) for the voluntary acquisition of 36,639,089 (Thirty-six million, six hundred thirty-nine thousand, eighty-nine) shares of Jazeera Airways K.S.C.P. representing 16.65% of the company's capital at a price of KWD 1.750 per share, with a total value of KWD 64,118,405.750 (Sixty-four million, one hundred eighteen thousand, four hundred five Kuwaiti Dinars and seven hundred fifty fils). Accordingly, we hereby confirm that all execution procedures for the Voluntary Acquisition transaction of Jazeera Airways K.S.C.P. shares were successfully completed today, Tuesday, January 27, 2026.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب التاسع من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، يسر شركة بودي للاعتماد العقارية ذ.م.م. الإعلان بأنه بناءً على موافقة هيئة أسواق المال لشركة بودي للاعتماد العقارية ذ.م.م. على الاستحواذ الاختياري لعدد 36,639,089 (ستة وثلاثون مليون وستمائة وتسعة وثلاثون ألف وتسعة وثمانون سهم) من أسهم شركة طيران الجزيرة ش.م.ك.ع. والتي تمثل نسبتها 16.65% من رأس مال الشركة بسعر قدره (1.750 دينار كويتي للسهم الواحد) وبقيمة إجمالية 64,118,405.750 (أربعة وستون مليون ومائة وثمانية عشر ألف وأربعمائة وخمسة دينار كويتي وسبعمائة وخمسون فلس) فقد تم الانتهاء من إجراءات تنفيذ صفقة الاستحواذ الاختياري على أسهم شركة طيران الجزيرة ش.م.ك.ع. بتاريخ اليوم الثلاثاء الموافق 2026/01/27.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Marzouq Jassim Marzouq Boodi
Boodai Reliance Real Estate Co. W.L.L

مرزوق جاسم مرزوق بودي
شركة بودي للاعتماد العقارية ذ.م.م.

P.O.Box: 787 Safat, 13008 Kuwait
Tel 965 22007575
Fax 965 22007577
Paid up Capital K.D 21,000,000
Comm. Reg. No. 337677

ص ب ٧٨٧ الصفاة، ١٣٠٠٨ الكويت
هاتف ٩٦٥ ٢٢٠٠٧٥٧٥
فاكس ٩٦٥ ٢٢٠٠٧٥٧٧
رأس المال المدفوع ٢١,٠٠٠,٠٠٠ دينار كويتي
السجل التجاري رقم ٣٣٧٦٧٧

e.mail:contact@boodai.com